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Protokół nr LXVII/23 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 4 sierpnia 2023 r. 

LXVII sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Sali Obrad  

w Samorządowym Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Pan Marian Buras, Skarbnika Miasta i Gminy Pani 

Małgorzata Lisicka, Sekretarz Miasta i Gminy Pani Anna Kowalska. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołów : 

a) z LXIV sesji, która odbyła się w dniu 22.06.2023 r.; 

b) z LXV sesji, która odbyła się w dniu 30.06.2023 r.; 

c) z LXVI sesji, która odbyła się w dniu 21.07.2023 r. 

3. Sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na sesji Rady Miejskiej w Morawicy : 

a) w dniu 22.06.2023 r.; 

b) w dniu 30.06.2023 r.; 

c) w dniu 21.07.2023 r. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2023 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany  uchwały  Nr L/484/22  Rady  

Miejskiej  w Morawicy z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

8. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia LXVII sesji 

nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie 

poprosił o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LXVII sesja Rady 

Miejskiej w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 11 radnych.  

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 
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7. Marcin Piecyk 

8. Piotr Polewczak 

9. Damian Woźniak 

10. Ryszard Znój 

11. Robert Żołądek 

Nieobecni 
1. Paweł Pajączkowski 

2. Dorota Pietrzyk 

3. Krzysztof Strąk 

4. Łukasz Wojda 

Ad. 2 
Przyjęcie protokołów : 

 

a) z LXIV sesji, która odbyła się w dniu 22.06.2023 r.; 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie protokoły radni otrzymali drogą mailową, 

w celu zapoznania i wniesienia poprawek. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z LXIV sesji, która odbyła się w dniu 22.06.2023 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert 

Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty za głosowało 11 radnych. 

 

b) z LXV sesji, która odbyła się w dniu 30.06.2023 r.; 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową, w celu 

zapoznania i wniesienia poprawek. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z LXV sesji, która odbyła się w dniu 30.06.2023 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 
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Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert 

Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 11 radnych. 

 

c) z LXVI sesji, która odbyła się w dniu 21.07.2023 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową, w celu 

zapoznania i wniesienia poprawek. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
z LXVI sesji, która odbyła się w dniu 21.07.2023 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert 

Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 11 radnych. 

Na obrady sesji Rady przybył Radny Krzysztof Strąk. Przewodniczący Rady poprosił  

o ponowne stwierdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził kworum, w sesji bierze 

udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Marcin Piecyk 

8. Piotr Polewczak 

9. Krzysztof Strąk 

10. Damian Woźniak 

11. Ryszard Znój 

12. Robert Żołądek 

Nieobecni 
1. Paweł Pajączkowski 

2. Dorota Pietrzyk 
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3. Łukasz Wojda 

Ad. 3 
Sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy : 

 

a) w dniu 22.06.2023 r. - Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie  

w załączeniu do protokołu). 

 

b) w dniu 30.06.2023 r. - Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie  

w załączeniu do protokołu). 

 

c) w dniu 21.07.2023 r. - Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie  

w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik  

o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Skarbnik – zmiany dotyczą roku 2024, wchodzą dwa nowe zadania inwestycyjne - 

Budowa zadaszenia boiska wielofunkcyjnego w miejscowości Morawica i Budowa 

zadaszenia boiska wielofunkcyjnego w miejscowości Bilcza – obydwa zadania przewidziane 

do realizacji na lata 2023-2024, łączny koszt każdej inwestycji to  1 500 000,00 zł, z czego 

100 000,00 zł wydatkowane w roku 2023, a 1 400 000,00 zł na każde zadanie w roku 2024. 

Kolejna zmiana, to przeniesienie dofinansowania do przebudowy dróg powiatowych nr 0368T 

i nr 0371T w miejscowości Bilcza z roku 2023 w kwocie 580 000,00 zł i zwiększenie tego 

dofinansowania do kwoty 2 099 910,00 zł na rok 2024.  

Pan Burmistrz – jeśli chodzi o zadaszenie boisk, na każdą inwestycję otrzymaliśmy 

dofinansowanie w kwocie 980 000,00 zł z Ministerstwa Sportu. Koszt, który przewidujemy 

do poniesienia jest szacunkowy. Przybliżony koszt będzie wiadomy, po opracowaniu projektu 

technicznego/kosztorysu. Moim zdaniem te kwoty powinny wystarczyć, nawet są z pewną 

nadwyżką. Jeśli chodzi o zwiększenie pomocy dla Powiatu – dotyczy, to drogi  

ul. Ściegiennego i ul. Zastawie w Bilczy, odcinek ok. 1 500 m. W przetargu startowało 

(system projektuj i buduj) 6 firm. Ceny wahały się od 3 800 000,00 zł do 9 200 000,00 zł. 

Oferta 3 800 000,00 zł została odrzucona ze względu na rażąco niską cenę. Kolejna oferta 

była na kwotę 5 699 000,00 zł. Stąd Powiat i Gmina dokładają po ok. 2 000 000,00 zł,  

a 1 500 000,00 zł to dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych. To nie była łatwa 

decyzja. Jeśli nie zrealizujemy tej inwestycji teraz, to odsuwa się to w bliżej nieokreśloną 

przyszłość. Sesja została zwołana z tego powodu, ponieważ 7 sierpnia br. jest sesja Powiatu. 

Oni przeznaczając, zwiększając środki na ten cel muszą mieć uchwałę Rady Miejskiej  

w Morawicy.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Robert Żołądek – w sprawie budowy zadaszeń nad dwoma boiskami – można 

budować takie zadaszenia jak się nie ma co zrobić z pieniędzmi. Nawiązując do Pana 

wypowiedzi z poprzedniej sesji, że będziemy realizować te zadanie na które dostaniemy 98% 

dofinansowania. Okazuje się, że na ten cel dla mnie na chwilę obecną nie zrozumiały, bo 

boiska stoją puste, nikt z nich nie korzysta dodajemy z budżetu Gminy 600 000,00 zł. Taką 

kwotę można by wykorzystać na inne, bardziej pożyteczne cele. Co z tymi proporcjami? 

Pan Burmistrz – faktycznie niektóre dofinansowania są na poziomie 98%. Moja informacja 

była taka, że musimy zabezpieczać środki tam gdzie są dofinansowania zewnętrzne. 
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Największe dofinansowanie w historii naszych dofinansowań otrzymały ścieżki rowerowe ze 

wskaźnikiem dofinansowania 90%. Wszystkie inne dofinansowania były od 30%. Gdybyśmy 

oczekiwali na dofinansowania rzędu 98%, to nie zrealizowalibyśmy żadnej inwestycji.  

Te ceny są zupełnie orientacyjne. Nie wiemy ile dopłacimy. Wszystko wyjdzie  

z dokumentacji i po przetargu. Boisko w Bilczy tętni życiem bez względu na pogodę.  

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – czy to zadaszenie przewiduje taką konstrukcję, że będzie 

tam fotowoltaika? Czy to zadaszenie będzie pełniło dodatkową funkcję? 

Pan Burmistrz – dziękuje za to pytanie. Zarówno na jednym jak i na drugim zadaszeniu, ze 

względu na dobrą lokalizację i usytuowanie boisk, powstaną ogniwa fotowaltaiczne. Ponadto 

w Bilczy i w Morawicy cierpimy na ogromny deficyt energii i ponosimy bardzo wysokie 

koszty energii. To będzie decydowane na etapie projektowania. W tych obszarach nie ma 

miejsca na budowę ogniw fotowoltaicznych.  

 

Na tym zakończono dyskusję. 
 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr LXVII/624/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027 została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Skarbnik – zmiany dotyczą tylko wydatków – pierwotna dotacja dla Powiatu w kwocie 

580 000,00 zł zostaje zdjęta, bo przenosimy ją na rok 2024. W rozdziale dotyczącym 

obiektów sportowych zabezpieczamy 200 000,00 zł na nowe zadania – zadaszenie boisk 

wielofunkcyjnych. Powoduje, to zmianę w przychodach. Mamy 380 000,00 zł nadwyżki, 

która będzie wykorzystana na inne wydatki.  

 

Nie było pytań.  
 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2023 rok. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr LXVII/625/23 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2023 rok została 

podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr L/484/22 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kieleckiemu. Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie 

projektu uchwały. 

Pani Skarbnik – zmiana spowodowana jest zwiększeniem dofinansowania do kwoty 

2 099 910,00 zł oraz przeniesieniem zadania w całości na rok 2024. W związku z powyższym 

należało zmienić pierwotną uchwałę nadając jej zmiany przedstawione w treści projektu 

uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr L/484/22 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kieleckiemu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr LXVII/626/23 w sprawie zmiany uchwały Nr L/484/22 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kieleckiemu została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 
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Policji informacji o kandydatach na ławników. Przewodniczący Rady poprosił Panią 

Sekretarz o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Sekretarz – zgodnie z art. 162 § 9 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów 

powszechnych, Rady gmin zasięgają od komendanta wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników. Zasięgnięcie opinii Komendanta ma charakter obligatoryjny i jej 

brak uniemożliwia dalsze procedowanie zgłoszeń. Na posiedzeniu w dniu 1 sierpnia 2023 r. 

Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników dokonał formalnej oceny złożonych 

zgłoszeń. Wszystkie zgłoszenia spełniły wymogi formalne. Wpłynęły dwa zgłoszenia – 

Prezesa Sądu Rejonowego w Kielcach i Prezesa Sądu Okręgowego w Kielcach – zawierające 

łącznie trzy karty zgłoszeniowe kandydatów na ławników : 

1. Pani Alicji Mechel 

2. Pani Doroty Sabat 

3. Pana Grzegorza Dariusza Kubickiego. 

 

Nie było pytań. 
 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji informacji o kandydatach na ławników. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr LXVII/627/23 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

LXVII sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 

  

  


